
Zápis z  jednání p ředsednictva Českého vesla řského svazu  
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Prah a 6 

 
č. 7 / 2015 

 
Datum:    14. 7. 2015, 14:00 
Místo konání:   Zasedací místnost 2015 ČUS, Praha - Strahov 
Přítomni:    D. Macháček, Z. Pecka, M. Možný, V. Chalupa, V. Burda, P. Hlídek 
Předsedové komisí :  Z. Norková, M. Kurfirst 
 
 

Hosté:   
Omluveni :  J. Poláček, J. Starosta., M. Lorenc, P. Fojtík, I. Uhlová, J. Lukš, F. Koudela  
Trenéři :  V. Kučera 
GS :    J. Johánek  
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospoda ření ČVS 
Podána informace. 
Odpovídá :  J. Johánek 
Termín: měsíčně 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P- ČVS a informovat P- ČVS o dění v akademickém veslování 
J. Lukš omluven.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Lukš 
 
05/11/2014  Připravit návrh na sout ěže dětí od 6 do 10 let 
Podána informace V. Kučery – Štětí, Lounský Triatlon, Roudnický trojboj, testování Přijď veslovat. 
Termínovka bude doladěna. Věkové kategorie budou 4. Bude do příště rozpracováno do materiálu pro 
kluby.  
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, V. Ku čera 
 
01/02/2015  Připravit informaci o získávání talent ů z jiných sport ů do Centra ženského 
veslování  
Propagační leták není připraven, úkol trvá.  
Termín: září 2015 
odpovídá:  I. Uhlová 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému vytvo ření sdružení Ra čic s dalšími obcemi z d ůvodu získání 
evropských dotací 
V létě bude vypsán program II Příhraniční spolupráce – není limit min. 500 obyvatel. Možnost dotace 
až 1 mil. EUR. Zatím není vypsán program, který podporuje sport.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
05/01/2015 Připravit podklady pro projednání usnesení VH ČVS konané 18. 4. 2015  
Rozděleny úkoly a bude řešeno v září 
Termín: září 2015 
odpovídá:  J. Johánek, M. Kurfirst 
 
05/04/2015 Dojednat s firmou Sportis dopracování p řihlašovacího systému o výsledkový servis  
Proběhlo jednání M. Macháčka s M. Slabejem, bude připraven systém Sportis-off-line, který nahradí 
systém ORGA. Pilotní projekt bude vyzkoušen na Chalupa Cup. 
Termín: říjen 2015 
odpovídá:  D. Machá ček, J. Johánek  
 
05/05/2015 Vypracovat seznam závodník ů, kteří mohou používat reprezenta ční vesla. Poslat 
M.Lorencovi a Z. Paroulkovi.  
Termín: 19.7.2015 
odpovídá:  V. Chalupa, V. Ku čera  
 



01/06/2015 Vytvo řit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované 
vyhlášky o provozu na vodních cestách na veslování.  Komise bude pr ůběžně informovat P-
ČVS. 
Informaci podal D. Macháček. Proběhlo jednání D. Macháčka a M. Kurfirsta ve sněmovně.  
M. Kurfirst připraví materiál popisující stav a dopady provozu rychlých člunů. Oslovit V. Tikalovou a 
vytvořit pracovní skupinu. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst, T. Polanecký, M. Možný, Z. Pecka  
 
02/06/2015 Specifikovat okruh témat a komunika ční kanály pro zlepšení komunikace P- ČVS 
s předsedy klub ů 
M. Kurfirst navrhuje připravit schůzky s předsedy a zástupci klubů po oblastech při MČR družstev ( 
Labe a Vltava), při 6km v U. Hradišti (Morava).  
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst   
 
03/06/2015 Připravit prohlášení pro členy p ředsednictva a členy komisí o nakládání s citlivými 
údaji  
Termín: září 2015 
odpovídá:  D. Machá ček, J. Johánek   
 
04/06/2015 Připravit dopln ěné a p řipomínky k platné strategii ČVS 
Termín: září 2015 
odpovídá:  členové P- ČVS   
 
05/06/2015 Připravit nápl ň a personální obsazení marketingové komise ČVS 
Termín: září 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, místop ředsedové P- ČVS   
 
06/06/2015 Aktualizace rozpo čtu Centra ženského veslování  
Předloženo aktuální čerpání rozpočtu. 
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  I. Uhlová   
 
07/06/2015 Připravit návrh odm ěňování členů některých odborných komisí ČVS 
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  D. Machá ček, J. Johánek 
 
01/07/2015 Nahlásit kandidaturu MSJ a MSU23 2018 na  ČOV ing. Kumpoštovi  
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  J. Johánek 
 
02/07/2015 Navrhnout a rozeslat termíny sout ěží dětí od 6 do 10 let  
Termín: červenec 2015 
odpovídá:  V. Ku čera 
 
03/07/2015 Finalizovat návrh V. Ku čery ke zm ěně systému SCM – projednat a p řipomínkovat ve 
spolupráci s V. Ku čerou  
Termín: 2. srpna 2015 
odpovídá:  členové p ředsednictva ČVS, V. Kučera 
 
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z minulého P-ČVS 
2. Podání kandidatury na FISA Masters 2019 pro Račice. P-ČVS bude monitorovat pořadatelství 

MSJ a MSU23 2018. 
3. Ocenění členů DK za výkon jejich funkce ve výši 1.000,- Kč / měsíc předsedovi a 500,- Kč / měsíc 

s platností od července 2015 
4. Nominaci na MS seniorů. Nominace bude zveřejněna na webu ČVS. 

W1x   
M1x 
M4- 



M2- 
W2x 
W2- 
M2x 
LM4-  
LM2- 
LW2x 
ASM1x 

5. Rozdělení prostředků v projektu „Přijď veslovat“ z Programu V. Rozdělení bude zveřejněno na 
webu ČVS v rubrice „Dotace“ a kluby obdrží oznámení o přidělení dotace. 

6. P-ČVS obdrželo žádost SK Hamr o přijetí do ČVS. O přijetí bude rozhodnuto na příštím jednání P-
ČVS. Předseda ČVS žádá místopředsedy pro oblasti o projednání ve svých oblastech.  

7. Přidělení dotace ve výši 50.000,- Kč na úpravu osmiveslic v projektu „Párové osmy pro žactvo“ 
pro kluby VK Slavoj Litoměřice, ČVK Brno a VK VAJGAR Jindřichův Hradec 
 
 
 

Informace : 
 

1. D. Macháček – informace stavu o žádosti o investiční dotaci v Račicích. Probíhají výběrová 
řízení na dodavatele. Zatím není z MŠMT dotace potvrzena. V případě přidělení dotace budou 
3.8. bourány chanosy.  

2. D. Macháček – ve spolupráci s projektanty a vedení SC Račice probíhají práce na generelu 
areálu do stadia územního rozhodnutí. 

3. D. Macháček – zastupitelstvo Ústeckého kraje schválilo dotaci 60 mil. do vybudování loděnice 
a zázemí Labe arény.  

4. D. Macháček – o jednání FISA v Luzernu – potvrzena parita disciplín 50% muži / 50% ženy. 
IOC by měl schválit program na podzim 2017. Návrh bude diskutován s federacemi. FISA 
musí obhájit délku 2 km, počet disciplín a existenci lehkých vah.  

5. D. Macháček – o jednání se zástupci akademických klubů.  
6. M. Možný  – upozorňuje na nezveřejněnou nominaci na LSU 2015 v Koreji 
7. D. Macháček – o jednání se zástupci SC MV a VSC o bližší spolupráci v rámci Centra 

ženského veslování  
8. D. Macháček – poděkoval předsedovi DK Zdeňkovi Mejstříkovi za práci DK 
9. V. Kučera – informace o plánovaných akcích juniorského družstva 

 
 

 
 
Další P-ČVS proběhne ve čtvrtek 27. 8. 2015 v 14.00 v loděnici VK Blesk - bez pozvánky. 
 
Zapsal: J. Johánek 14. 7. 2015 


